



Sea Life

German Sentences



Find more language-learning resources on
johnjds.co.uk/ablas



✓	English	German
☐	Around the coast there is a raised shelf of limestone which was undoubtedly a coral reef.	Rund um die Küste gibt es ein erhöhtes Kalksteinsockel, das zweifellos ein Korallenriff war.
☐	The surrounding seas contain great numbers of fish and the coral reefs abound with a great variety of molluscs.	Die umliegenden Meere enthalten eine große Anzahl von Fischen und die Korallenriffe sind reich an einer großen Vielfalt an Weichtieren.
☐	The hard skeleton of coral is built by a community of animals related to jellyfish.	Das harte Korallenskelett wird von einer Gemeinschaft von Tieren gebaut, die mit Quallen verwandt sind.
☐	Some couples place a painting or statue of two goldfish in their home to ensure prosperity and a happy marriage.	Einige Paare platzieren ein Gemälde oder eine Statue von zwei Goldfischen in ihrem Haus, um Wohlstand und eine glückliche Ehe zu gewährleisten.
☐	Each of these beach towels come with either a fish, a shark, dolphin, or an octopus on it.	Jedes dieser Strandtücher wird entweder mit einem Fisch, einem Hai, einem Delfin oder einem Oktopus geliefert.
☐	Salmon are known to have existed at Maidenhead so recently as 1812, but they disappeared soon after that date.	Es ist bekannt, dass Lachse erst 1812 in Maidenhead existierten, aber sie verschwanden bald nach diesem Datum.
☐	The seafood is cooked to perfection, especially the shrimp and squid.	Die Meeresfrüchte werden perfekt zubereitet, vor allem die Garnelen und Tintenfische.
☐	Bright red starfish, giant predatory worms, huge sea spiders and many other bizarre creatures are extremely sensitive to global change.	Leuchtend rote Seesterne, riesige Raubwürmer, riesige Seespinnen und viele andere bizarre Kreaturen reagieren extrem empfindlich auf den globalen Wandel.
☐	When the first dolphin jumped out of the water I don't think there was a single one of us who wasn't in awe.	Als der erste Delfin aus dem Wasser sprang, glaube ich nicht, dass es einen einzigen von uns gab, der nicht in Ehrfurcht war.